
 

Protokoll  

  
Det ble avholdt styremøte i Norges Squashforbund   
Dato: 22.03.2022  
Sted: Digitalt (teams)  
Klokken: 20:00-22:00  
 
Deltakere: Terje Finholdt (President), Otto Kalvø (Visepresident), Andrea Fjellgaard (Styremedlem), Vibeke 
Wiig (Styremedlem), Tord Bakke Arvesen (generalsekretær) Frode Hognestad (Styremedlem) 
  
Forfall: Ove Marius Helø og Karoline Hegbom (vara).  
 
Styret var beslutningsdyktig.   
  



  
Saksnummer og navn  Vedtakstekst  

1. Møteinnkalling  Styret vedtok møteinnkallelsen  
2. Agenda  Styret vedtok agendaen  
3. Protokoll Styret gjennomgikk protokoll fra styremøte 

15.02.2022. 
 
Protokollene ble vedtatt 

4. Gjennomgang tingsaker GS fremla utkast til tingsaker. Sakene ble drøftet og 
styret ga sine innspill til videre utforming før 
beslutning i neste styremøte. 
 
Styret tok saken til orientering og ba GS fremlegge 
oppdaterte tingdokumenter egne saker ved neste 
styremøte for beslutning.  

5. Gjennomgang innkomne forslag GS fremla utkast til holdning til innkomne forslag, 
også de fremmet av styret. Styret drøftet utkastene 
og ga innspill på endringer før beslutning i neste 
styremøte. 
  
Styret tok saken til orientering og ba GS fremlegge 
oppdaterte holdning til innkomne saker i styremøte 
for beslutning. 

6. Årsberetning 2021 GS fremla utkast til årsberetning. Saken ble drøftet 
og styret ga sine innspill til videre utforming før 
beslutning i neste styremøte. 
 
Styret tok saken til orientering og ba GS fremlegge 
oppdaterte årsberetning for beslutning i neste 
styremøte. 

7. Budsjett 2022-2024 GS fremla utkast til budsjett 2022-2024. Saken ble 
drøftet og styret ga sine innspill til videre utforming 
før beslutning i neste styremøte. 
 
Styret tok saken til orientering og ba GS fremlegge 
oppdaterte budsjett 2022-2024 for beslutning i 
neste styremøte. 

8. Regnskap 2021 GS redegjorde for regnskap 2021. Resultatet viser 
underskudd på 284 t.kr mot budsjettert overskudd 
på 50 000-  og GS fremla forklaringer på 
underskuddet. Kostnadsdriverne for året er relatert 
til aktivitetstiltak for spillere, klubbesøk/reiser og 
ekstraordinære kostnader for overgang til Craft. 
Forbundet har også fått store kostnadsøkninger for 
tjenester fra NIF. Budsjetterte med inntekter for 
egenandeler (150 000,-) som siden ble besluttet å 
fjerne.  
 
Styret tok saken til orientering og ba GS følge opp 
revisjon. Styret ba også generalsekretæren sette 
faste møtetidspunkt med regnskapsfører for tettere 
dialog og kontroll. 

9. Orgbrain Saken ble flyttet til neste møte 
10. Sportslig strategi Saken ble flyttet til neste møte 



11. Informasjon fra administrasjon Saken ble flyttet til neste møte 
12. Eventuelt Ingen innkomne forslag 

 


